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Annual Holiday Celebration Inviting Donors, Volunteers, and Community Friends 
  
Madison Heights, MI (November 15, 2021) – In the spirit of this time-honored tradition, the Association 
of Chinese Americans (ACA) is proud to announce our Annual Holiday Celebration will be held on 
Saturday, November 20, 2021 virtually on Zoom, from 7pm to 8:30pm Eastern Standard Time.  This 
Holiday Celebration includes the Thanksgiving Celebration, Donor Appreciation, Volunteer Recognition, 
and President’s Volunteer Service Award (PVSA) Recognition that has been a part of ACA going on for 
many years.   
 
ACA appreciates community’s support as it contributes greatly to our efforts in providing valued 
programs and services to the community. Over the past 49 years, ACA has been dedicated to advancing 
the social, political and economic well-being of Chinese and Asian Pacific Americans by providing a 
variety of services to children, families, individuals, and elders of the community along with organizing 
numerous events to promote and shape a healthier community. Through our programs and services, we 
have seen many lives change for the better.  
 
Community friends, donors, and volunteers altogether help us to be able to enhance the quality of our 
services. In appreciation and recognition of all the support and contributions, we would like to invite our 
community to join the event and celebrate together. Please extend a special invitation to your members 
and friends to join us for the Holiday Celebration.  Please register online at bit.ly/3DgW3yk and feel free 
to contact (313) 831-1790 for further questions.  Event information is also available on 
website: www.acadetroit.org.  We look forward to seeing you at the event. 
  

bit.ly/3DgW3yk
http://www.acadetroit.org/
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美華協會推出感恩線上慶祝活動：邀請捐助者，志願者，社區朋友參加 

  

Madison Heights, MI（2021年 11月 15日）– 感恩節即將來臨，密西根美華協會（ACA）將於 2021

年 11月 20日（星期六）美國東部標準時間下午 7點至 8:30 pm舉行本年度線上慶祝活動。慶祝

活動內容將包括感謝捐贈者、表揚志願者和感恩節慶祝活動。 

  

感謝社區長期以來的支持，美華協會得以回應社區的需求、為社區提供服務。在過去的 48年中，

美華協會致力於促進各個年齡層的華裔美國人和亞太裔美國人的社會、政治和經濟的福祉。 美華

協會持續不斷地在努力通過增加獲得基本醫療保健，社區安全和福祉，文化意識以及促進社區健

康的能力來增強社區民生。 

  

為了感謝和認可所有的支持和貢獻，美華協會邀請社區朋友們一起慶祝。請上 bit.ly/3DgW3yk 網

站登記報名，更多活動相關信息，請聯繫（313）831-1790或訪問我們的網站 www.acadetroit.org

。 
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